
Rogaland Travforbund 

 

Styremøte 01 – 10   

Tilstede: Geir Stangeland, Kjell Øystein Håkonsen, Jan Kjell Gudmestad, Magne Mæland, Lisa K. 
Johannessen (Forbundsek.) 
 
 
Referatet fra sist styremøte ble godkjent. De som var tilstede signerte referatene fra styremøtene i 
2009.  
Styret gikk gjennom årsberetningen, den ble godkjent og er klar for publisering. Regnskapet og 
budsjettet ble også godkjent.  
Årsmeldingen til Ponnigruppen og Ungdomsforeningen ble lest gjennom. Ungsdomsforeningen har 
glemt å nevne julebordet de arrangerte, ellers har de skrevet en fin årsmelding der alle aktiviteter er 
nevnt. 
Styret i Rogaland Travforbund har ikke mottatt noen forslag til Generalforsamlingen fra klubbene. 
Styrets forslag blir styrehonorar til styret. Leder: kr. 10.000,-, nestleder: kr. 5.000,-, øvrige 
styremedlemmer får kr. 400,- pr møte. Dette blir fremlagt og foreslått på Generalforsamlingen.  
Årsrapporten trykkes på mandag 1.februar og sendes ut til travlagene og de inviterte.  
 
Det må utnevnes et utvalg som skal arbeide med Unghestvisningen, og et som skal arbeide med 
Unghestskolen. Dette tas opp etter at Generalforsamlingen er ferdig.  
 
Klubbene må oppfordres til å være med aktive, gjerne kan styrene ha styremøter i forkant av 
styremøtene til forbundet for så å komme med innspill til forbundet. Det er viktig at klubbene bidrar 
til at aktiviteten rundt i miljøet økes. Klubbene kan gjerne arrangere kurs og lignende og bidra i 
Unghestskolen – prosjektet samt Unghestvisningen. Det er god økonomi rundt om i klubbene, og 
noen av kronene kan gjerne brukes på kurs og lignende til medlemmene.  


